
P R O T O K Ó Ł 

 

 Z XX sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 24 października 2008r. 

 W sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Janikowie 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył XX 

sesję i po powitaniu radnych, przybyłych gości: Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Janikowie Pana Jacka Sobieralskiego, Przewodniczącego 

Komisji ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi, radcę Prawnego 

Sławomira Waleńskiego, Prezesa PBS w Janikowie Jana kawalerskiego, Prezesa 

PSL Witolda Pankowskiego, sołtysów z terenu gminy Janikowo, oświadczył,  iŜ 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

/lista obecności w załączeniu do protokółu/ 

 

Nieobecni radni podczas stwierdzenia quorum to: 

 

Radny Antoni Kaszak               - usprawiedliwiony 

Radny Tadeusz Łanucha  - usprawiedliwiony 

 

Protokolantem XX sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej                     

w Janikowie Barbara Smolik. 

Na posiedzeniu obecni byli: Burmistrz Andrzej Brzeziński, Z-ca burmistrza Jacek 

Duma, Skarbnik Gminy i Miasta Hanna Kuczyńska. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad               

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Wobec nie zgłoszenia uwag i propozycji zmian do porządku obrad Rada Miejska w 

Janikowie jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Janikowie 

oraz złoŜenie ślubowania przez nowego radnego. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z prac w okresie pomiędzy sesjami 
( z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych gminy). 

 
7. Przedstawienie informacji z dokonanej analizy danych zawartych w 

oświadczeniach majątkowych składanych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Janikowie, 

2) Burmistrzowi Gminy i Miasta Janikowo. 

8. Składanie interpelacji.  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II-5/2006 

Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. w sprawie ustalenia 
liczby, rodzaju i ilości członków stałych Komisji Rady Miejskiej w 
Janikowie. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II-6/2006 

Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II-7/2006 

Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. w sprawie wyboru 
członków stałych Komisji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie na 2008r. 
 
13. Uchylenie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach geodezyjnych: Dębina, Dębowo, Głogowiec, 
Pałuczyna, Trląg – teren przeznaczony na park elektrowni wiatrowych 
„Janikowo”                                                                                                                                                                                                      

                                                                                                                                                 
14. Uchylenie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 

szkolnych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina i 
Miasto Janikowo oraz wysokości opłat. 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w przetargu ustnym 

nieograniczonym nieruchomości lokalowej w Janikowie, ul. Zygmunta 
Wilkońskiego. 
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16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 4 

Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został sporządzony         

i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady, kaŜdy z radnych mógł się z nim zapoznać   

i wnieść ewentualne zastrzeŜenia. Z uwagi na brak poprawek poddał protokół pod 

głosowanie. Rada jednogłośnie – 12 głosami za przyjęła protokół z XIX Sesji Rady 

Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

Pan Jacek Sobieralski, przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w 

Janikowie, poinformował, Ŝe w związku ze śmiercią radnego Tadeusza Łepskiego, 

Rada Miejska w Janikowie uchwałą Nr XVIII/104/2008 z dnia 26 czerwca 2008r., 

stwierdziła wygaśnięcie mandatu radnego Tadeusza Łepskiego. Wojewoda – 

Kujawsko Pomorski na dzień 21 września 2008r. ogłosił wybory uzupełniające do 

Rady Miejskiej w Janikowie. W dniu 21 września 2008r. Miejska Komisja 

Wyborcza stwierdziła wybór na radnego Pana Krzysztofa Antoniego 

Kotwikowskiego. Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej dodał, Ŝe mandat 

obsadzono bez przeprowadzania głosowania, poniewaŜ w okręgu wyborczym, w 

którym miały być przeprowadzone wybory uzupełniające zarejestrowano 1 

kandydata na radnego, a więc liczba kandydatów była równa liczbie radnych 

wybieranych w danym okręgu wyborczym. 

Następnie Pan Jacek Sobieralski wręczył Panu Krzysztofowi Kotwikowskiemu 

zaświadczenie o wyborze na radnego, wydane przez Miejską Komisję wyborczą w 

Janikowie. 

 

ZłoŜenie ślubowania. 
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Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe  zgodnie z ustawą  o 

samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni 

składają ślubowanie, które odbywa się w ten sposób, Ŝe po odczytaniu roty: 

 

"WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, ŚLUBUJĘ 

UROCZYŚCIE OBOWIĄZKU RADNEGO SPRAWOWAĆ GODNIE, RZETELNIE I 

UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW" 

radni wypowiadają słowo "ślubuję". 

Po wysłuchaniu roty pan Krzysztof Kotwikowski wypowiedziała słowo "ślubuję". 

Obecnie na sali obrad jest 13 radnych na 15 wg ustawowego składu rady. 

 

Punkt 6 

Burmistrz Andrzej Brzeziński przedstawił  stan finansowy gminy:  

-    jednostki budŜetowe -      586.146,90 zł,  

-    rachunek Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  -   425.384,22 zł 

- rachunki dochodów własnych – 44.345,83 zł  

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 23 października 2008r.: 

- dochody - 27.355.783.49    

- wydatki - 25.455.385,33  

Na dzień 23 października 2008 roku ustalono nadwyŜkę w budŜecie na kwotę 

1.900.398,16 zł   

ZadłuŜenie na dzień 24 października 2008r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002) - 537.264,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003) – 

610.651,00 zł, 

- kredyt inwestycyjny – budowa hali sportowej BZ WBK Inowrocław – 

784.896,44 zł, 

- kredyt na pokrycie deficytu – 3.008.829,00 zł 

Razem kredyty – 4.942.640,44 zł 
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- poŜyczka na budowę kotłowni w Kołudzie Wielkiej – 355.500,00 zł,  

Razem poŜyczki – 355.500,00 zł 

Ogółem kwota zaciągniętych kredytów i poŜyczek wynosi 5.298.140,44 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe oraz kredyt w rachunku) wg 

stanu na dzień 24.10.2008r. stanowi 16,0% kwoty planowanych dochodów po 

zmianach. / zał. Nr 1/ 

 

Następnie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami: 

1. Wydano 8 Zarządzeń Burmistrza w sprawie: 
1) 2 zarządzenia  -  o SprzedaŜy lokalu mieszkalnego wraz z 

równoczesnym oddaniem w uŜytkowanie wieczyste ułamkowej części 
gruntu. 

 
2) Ustalenia wysokości opłat za usuwanie awarii połączenia dostępu do 

sieci Internet za pomocą telewizji kablowej TV JAN-SAT powstałej z 
winy uŜytkownika. 

 
3) Wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Janikowo 

przeznaczonej do sprzedaŜy w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego. 

 
4) Wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Janikowo 

przeznaczonej do zamiany.  
 
5) Powołania Komisji do naboru na stanowisko urzędnicze pracownika 

do spraw budownictwa, gospodarki przestrzennej i remontów 
budynków w Urzędzie Miejskim w Janikowie. 

 
6) Sporządzenia spisu z natury: środków trwałych materiałów i 

wyposaŜenia znajdujących się w budynku Międzynarodowego 
Centrum Promocji Dialogu, Współpracy Kulturalnej i Edukacji 
imienia Króla Abdullaha Bin Adbulaziza Al.-Sauda w Janikowie ul. 1-
go Maja 8. 

 
7) Odstąpienia od wykonania prawa pierwokupu sprzedawanego prawa 

uŜytkowania wieczystego działek połoŜonych w Kołudzie Wielkiej. 
 

Z realizacji uchwał: 
1. zgodnie z podjętymi uchwałami Nr XIX/120/2008 i XIX/121/2008 w dniu 

12.09.2008r. wywieszono na tablicy ogłoszeń wykaz nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaŜy w przetargu ustnym nieograniczonym. 
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2. zgodnie z podjętymi uchwałami Nr XIX/117/2008, XIX/118/2008 i 
XIX/119/2008 w dniu 12.09.2008r. wywieszono na tablicy ogłoszeń wykaz 
nieruchomości przeznaczonych do zamiany. 

 
3. sprzedano w przetargu działkę budowlaną na ul. Słonecznej – cena 

wywoławcza 100.000zł, sprzedano za kwotę 101.000 zł netto. 
 
4. Wydano 3 decyzje dot. Przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w 

prawo własności z bonifikatą 90% za kwotę 2.648 zł 
 
SprzedaŜ lokali mieszkalnych w Janikowie z 60% bonifikatą: 
 

5. 14 lokali mieszkalnych za kwotę -  370.287,00 zł 
 

6. obwieszczono o przeznaczeniu do sprzedaŜy z 60% bonifikatą 11 lokali 
mieszkalnych.  
 

Na terenie wsi sprzedano lokal mieszkalny za kwotę 970 zł . /zał. Nr 2/ 

 
Burmistrz dodał, Ŝe lokali mieszkalnych sprzedano na kwotę 1.066.050,00 złotych 

Wszyscy, którzy złoŜą wnioski w roku 2008, będą mieli wyliczoną wartość z 

bonifikatą 60%, pomimo, Ŝe ze względu na przebieg procedury dotyczącej wyceny i 

podpisania aktu notarialnego data dokonania ostatecznych czynności przypadnie na 

rok 2009. Fizycznie środki za sprzedaŜ tych lokali mieszkalnych wpłyną w 2009 

roku.  

 

W dalszej części swojej wypowiedzi Burmistrz odniósł się do uwag dotyczących 

oświetlenia w Janikowie. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe podczas prac przy elewacji 

budynków Kujawska Spółdzielnia Mieszkaniowa zmieniła sposób zasilania. Do 

czasu budowy nowego oświetlenia oświetlenie to zostanie podłączone do 

istniejącego. Jeśli chodzi o ulicę Polną – dzisiaj zostały ustalone nowe warunki 

zasilania i energetyka wyraziła zgodę o podłączeniu się do istniejącego oświetlenia. 

Burmistrz dodał, Ŝe zamierza wystąpić z pismem do ENEI w Poznaniu o 

przekazanie całego oświetlenia miastu. Oświetlenie wymaga modernizacji. ENEA 

pobiera opłaty dzienne od kaŜdej lampy za jej modernizację. Jest to kwota 0,33 zł.  

Jeśli chodzi o remont ulicy Przyjeziernej do 1 listopada 2008r. dziury będą 

zrobione. 



 7 

Wobec nie zgłoszenia pytań do Burmistrza na tym Burmistrz Andrzej Brzeziński 

zakończył swoją wypowiedź.  

 

Punkt 7 

Przedstawienie informacji z dokonanej analizy danych zawartych w oświadczeniach 

majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady i Burmistrzowi Gminy i Miasta 

w Janikowie. 

1) Przewodniczący Rady Roman Jaszcz wyjaśnił, Ŝe swoje oświadczenia 

majątkowe składa radny, burmistrz, zastępca burmistrza, sekretarz, 

skarbnik oraz kierownicy jednostek organizacyjnych gminy i osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

Oświadczenie majątkowe składa się wraz z kopią swojego zeznania o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowych za rok 

poprzedni. Przewodniczącemu Rady składają swoje oświadczenia 

majątkowe radni wraz z kopią swojego zeznania o wysokości 

osiągniętego dochodu. 

Natomiast Przewodniczący Rady i Burmistrz swoje oświadczenie  

majątkowe przedkładają Wojewodzie. Analizy danych zawartych           

w oświadczeniu majątkowym dokonują osoby, którym złoŜono 

oświadczenie majątkowe i przekazują jeden egzemplarz urzędowi 

skarbowemu właściwemu ze względu na miejsce zamieszkania osoby 

składającej oświadczenie majątkowe. Oświadczenia majątkowe są 

równieŜ analizowane przez urzędy skarbowe. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe wszyscy radni swoje 

oświadczenia majątkowe złoŜyli w terminie. Nieprawidłowości w 

złoŜonych przez radnych oświadczeniach majątkowych nie 

stwierdzono. 

  

2) Następnie głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który 

poinformował, Ŝe na jego ręce swoje oświadczenia majątkowe 

składają:  zastępca burmistrza, sekretarz, skarbnik gminy oraz 
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kierownicy jednostek organizacyjnych gminy i osoby wydające 

decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. RównieŜ wszyscy 

złoŜyli swoje oświadczenia majątkowe w terminie. Nieprawidłowości 

nie stwierdzono. 

 

Punkt8 

Składanie interpelacji 

Na XX sesji Rady Miejskiej w Janikowie nie złoŜono Ŝadnych interpelacji. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II-5/2006 Rady 

Miejskiej w Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i 

ilości członków stałych Komisji rady Miejskiej w Janikowie. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe Rada Miejska w Janikowie 

uchwałą Nr II-5/2006 z dnia 04 grudnia 2006r. dokonała ze swego grona wyboru 

liczby, rodzaju i ilości  stałych komisji Rady (Komisja Rewizyjna, Komisja Rolna i 

Ochrony Środowiska, Komisja BudŜetu i Rozwoju oraz Komisja Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Oświaty). 

W dniu 21 września 2008r. Miejska Komisja Wyborcza stwierdziła wybór na 

radnego Pana Krzysztofa Antoniego Kotwikowskiego.  

W związku z powyŜszym zachodzi konieczność dokonania zmian w składzie ilości 

członków komisji Rolnej i Ochrony Środowiska. 

PoniewaŜ nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 13 głosami, za, 

czyli jednogłośnie.  /Zał. Nr 3 do protokółu/ 

 

Punkt 10 

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II-6/2006 Rady Miejskiej w 

Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. w sprawie wyboru przewodniczących stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Janikowie. 
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W punkcie tym Przewodniczący Rady Roman Jaszcz  wyjaśnił, Ŝe Uchwałą Nr II-

6/2006 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 04 grudnia 2006r. Rada Miejska 

dokonała wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej w Janikowie. 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny Tadeusz Łepski. 

W dniu 10 maja 2008r. radny Rady Miejskiej w Janikowie Tadeusz Łepski zmarł. 

Rada Miejska w Janikowie uchwałą nr XVIII/104/2008r. z dnia 26 czerwca 2008r. 

stwierdziła wygaśnięcie mandatu P. Tadeusza Łepskiego. 

W związku z powyŜszym na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej proponuje się 

radnego Jerzego Karaszewskiego, który wyraził zgodę na bycie przewodniczącym 

w/w komisji. 

PoniewaŜ nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 13 głosami za, 

czyli jednogłośnie.  /Zał. Nr 4 do protokółu/ 

 

Punkt 11 

Wprowadzenie zmian w uchwale Nr II-7/2006 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 

04 grudnia 2006r. w sprawie wyboru członków stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Janikowie. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe Rada Miejska w Janikowie uchwałą Nr II-7/2006 

z dnia 04 grudnia 2006r. dokonała wyboru członków stałych komisji Rady Miejskiej 

w Janikowie. Przewodniczącym Komisji rewizyjnej został radny Tadeusz Łepski. 

W dniu 10 maja 2008r. radny Rady Miejskiej w Janikowie Tadeusz Łepski zmarł. 

W dniu 21 września 2008r. Miejska Komisja Wyborcza stwierdziła wybór na 

radnego Pana Krzysztofa Antoniego Kotwikowskiego.  

W związku z powyŜszym naleŜy dokonać zmian w składach osobowych komisji. Do 

Komisji Rewizyjnej dopisuje się radnego Jarosława Stolińskiego, który wyraził 

zgodę na pracę w tej komisji. Do komisji Rolnej i Ochrony Środowiska dopisuje się 

nowo wybranego radnego Krzysztofa Kotwikowskiego, który równieŜ wyraził 

zgodę do pracy w tej komisji.   
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Wobec nie zgłoszenia uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 13 głosami za, 

czyli jednogłośnie.  /Zał. Nr 5 do protokółu/ 

 

Punkt 12 

Proponowane zmiany w budŜecie na 2008r. przedstawiła Skarbnik Gminy Hanna 

Kuczyńska, która poinformowała, Ŝe zmian dokonuje się na podstawie  

- Decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, Umowy pomiędzy Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim, a Gminą i Miastem Janikowo o dofinansowanie środkami 

pochodzącymi z budŜetu państwa przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. Budowa 

kompleksu boisk sportowych, Umowy w sprawie finansowania projektu pn. 

„Młodzi sąsiedzi – zbudujemy zdrową Europę”. 

Na podstawie wyŜej wymienionej decyzji i umów dochody gminy zwiększyły się o 

kwotę 364 721,92 zł. 

Ponadto wprowadza się do realizacji dochody ponadplanowe: 

- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa - z tytułu odpłatnego nabycia prawa 

własności nieruchomości w kwocie 150 000,00 zł oraz wpłaconych odsetek na 

kwotę 20 000,00 zł, 

- w dziale 710 – Działalność usługowa –   z tytułu zwrotu kosztów pomiarów 

geodezyjnych środki w kwocie 2 000,00 zł, 

- w dziale 720 – Informatyka - dochody z tytułu wpłat abonamentu za  Internet w 

kwocie 54 000,00 zł, 

- w dziale 750- Administracja publiczna oraz w dziale 758 – RóŜne rozliczenia – 

łączna kwota zmian wynosi 8 500,00 zł, 

- w dziale 756 – Dochody od osób prawnych… - z tytułu wpływów podatku od 

spadku i darowizn oraz odsetek od nieterminowych wpłat w łącznej kwocie 

16 000,00 zł, 

- w dziale 801- Oświata i wychowanie – z tytułu sprzedaŜy składników 

majątkowych w kwocie 1 200,00 zł. 

Uchwalony budŜet po stronie dochodów został skorygowany w wyniku 

zmniejszenia planu wpływów z podatku od nieruchomości w kwocie 2 800 000,00. 
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W związku z odroczeniem uruchomienia Farmy Wiatrowej do końca roku 2008 nie 

wpłyną środki w kwocie 850 000,00 zł. Ponadto w wyniku zmian organizacyjnych 

w spółce JANIKOSODA S.A. wpływy podatku od nieruchomości zmniejszą się o 

1 950 000,00 zł. 

W roku bieŜącym po dokonaniu analizy za trzy kwartały ustalono wykonanie w 

paragrafie 0020 – podatek dochodowy od osób prawnych na poziomie 14%, co 

spowodowało zmniejszenie planu rocznego o 300 000,00 zł. 

W związku z niskim procentem wykonania planu za trzy kwartały dokonuje się 

korekty we wpływach z tytułu podatku od czynności cywilno prawnych na kwotę 

23 500,00 zł oraz w dziale 926 – Kultura fizyczna i sport na kwotę 163 000,00 zł. 

 

WYDATKI  BUD śETOWE  

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – do planu wydatków wprowadza się kwotę 

18 000,00 zł z przeznaczeniem na modernizację świetlicy wiejskiej w Kołudzie 

Wielkiej. Na podstawie pisma Związku Gmin Wiejskich w Poznaniu skorygowany 

został plan składek na 2008 rok o 45,00 zł. 

W dziale 020 – Leśnictwo – zmniejszenie planu rocznego na zakup materiałów i 

usług stanowi kwota 5 000,00 zł. 

W dziale 600 – Transport i łączność – zmiany dotyczą zmniejszenia planu 

wydatków o kwotę 400 000,00 zł, w tym: 

- na dotacje celowe – 20 000,00 zł,  

- na zakup usług remontowych i wydatki inwestycyjne -   380 000,00 zł. 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – z uwagi na zwiększenie powierzchni 

mieszkań naleŜących do wspólnot mieszkaniowych zwiększyły się koszty ich 

utrzymania na kwotę 418 000,00 zł. 

W dziale 710 – Działalność usługowa – w związku z rezygnacją z opracowania 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy zmniejsza się wydatki w 

paragrafie 4300 o kwotę 85 000,00 zł. Na wykonanie szacunku nieruchomości 

gruntowych i wycenę mieszkań wprowadza się dodatkowe środki w kwocie 

25 822,00 zł. 
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W dziale 720 – Informatyka – z uwagi na zmniejszone wpływy po stronie 

dochodów w roku budŜetowym 2008 rezygnuje się z rozbudowy sieci internetowej. 

W dziale 750 – Administracja publiczna – w rozdziale 75011 – Urzędy 

wojewódzkie oraz 75022 – Rady Gmin - dokonuje się przeniesień planów pomiędzy 

paragrafami. W rozdziale 75023 – Urzędy gmin – skorygowano wydatki bieŜące, w 

tym zwiększono plan zakupu materiałów i wyposaŜenia o kwotę 15 000,00 zł. 

W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne…– w roku budŜetowym 2008 

zmniejszony został zakres wykonania usług remontowych w zakresie monitoringu 

miejskiego i zmieniono plan o 55 000,00 zł. 

W dziale 757 – Obsługa długu publicznego – koryguje się plan potencjalnych spłat 

poŜyczek zaciągniętych przez wspólnoty mieszkaniowe, które poręczała gmina o 

kwotę 49 763,00 zł. 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie –  wprowadza   się zmiany w planach 

finansowych szkół podstawowych, gimnazjum i przedszkola na podstawie 

informacji  złoŜonych przez dyrektorów tych placówek. PodwyŜszono plany na 

wynagrodzenia i pochodne od płac, na zakup usług remontowych i na zakupy 

materiałów. Do planu finansowego Gimnazjum w Janikowie wprowadza się wydatki 

związane z realizacją projektu pn. „Młodzi sąsiedzi – zbudujemy zdrową Europę” na 

łączną kwotę 25 722,92 zł. Ponadto wprowadza się dodatkowe środki w kwocie 

40 000,00 zł z przeznaczeniem na dowoŜenie uczniów do szkół. 

W dziale 851 – Ochrona zdrowia – zaplanowane środki na dotacje celowe dla 

powiatu w celu realizacji regionalnych programów profilaktyki zdrowia nie będą 

wykorzystane do końca roku budŜetowego. W związku z tym dokonuje się 

zmniejszenia planu na kwotę 19 796,00 zł. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna - zmiany dotyczą przeniesienia wydatków 

pomiędzy paragrafami oraz wprowadza się kwotę 5 999,00 zł do realizacji w 

Ośrodku Pomocy Społecznej. 

W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – dokonuje się zmniejszenia 

planu wydatków o kwotę 868,00 zł w paragrafach wydatków bieŜących. 
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W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – dokonuje się zmian 

w planie zakupu usług pozostałych z uwagi na moŜliwość finansowania usług 

komunalnych w ramach środków GFOŚiGW. 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – z planu wydatków 

eliminuje się kwotę 5 000,00 zł przeznaczoną na zakup materiałów do remontu 

obiektu zabytkowego w Ludzisku. 

W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – zwiększenie planu dotyczy wydatków  

inwestycyjnych – budowa hali widowiskowo-sportowej i budowa boisk sportowych 

na kwotę 658 000,00 zł oraz korekt planu w wydatkach bieŜących. 

 

Ogółem saldo zmiany w planie dochodów stanowi kwotę 2 670 078,08 zł po 

stronie zmniejszeń  natomiast zmiany wydatków to kwota 329 921,92 zł po 

stronie zwiększeń. 

BudŜet po dokonanych zmianach nie równowaŜy się i deficyt wynosi 

3 000 000,00 zł. 

Na pokrycie deficytu przewiduje się zaciągnięcie kredytu. 

 

Przed głosowaniem głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który wyjaśnił, Ŝe 

planuje się deficyt w kwocie 3 mln zł. Podejmując tą uchwałę upowaŜnią państwo 

nas do rozpoczęcia procedury dotyczącej zaciągnięcia kredytu na pokrycie 

planowanego deficytu. ZadłuŜenie w 2008r. wzrosłoby do 29%, w 2009 wynosiłoby 

juŜ 22%. Burmistrz dodał, Ŝe w przyszłym roku na pewno ruszy budowa 

obwodnicy. Jest to koszt około 16 mln zł. Z rozmów z marszałkiem Województwa 

wynika, Ŝe nasza gmina jest najbardziej zaawansowana w pracach nad rozpoczęciem 

Budowy obwodnicy. Projekt jest na ukończeniu. Na przełomie maja, czerwca 

ruszymy z pracami. Być moŜe koszty ponoszone na budowę obwodnicy w 

przyszłym roku będą pokrywane z funduszy unijnych. 

Natomiast jeśli chodzi o podatki z wiatraków to w roku 2010 , wg szacunków moŜe 

to być w granicach około 2 mln złotych.  

Soda Ciech rozpoczyna budowę budynków. Z tego tytułu będą równieŜ podatki dla 

gminy. 
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Obecnie Pani Skarbnik jedzie na szkolenie dotyczące budŜetu na 2009 rok i wtedy 

razem komisjami rady popracujemy nad budŜetem na przyszły rok 

Burmistrz dodał, Ŝe w 2009 roku będzie proponował wprowadzenie zmian w 

systemie zasilania miasta w ciepło. 

 

PoniewaŜ nie zgłoszono pytań, Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska 

odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

przyjęta 11 głosami za, 2 wstrzymującymi się od głosowania i 0 przeciw na 13 

głosujących radnych.  /zał. Nr 6/ 

 

Punkt 13 

Uchylenie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach geodezyjnych: Dębina, Dębowo, Głogowiec, Pałuczyna, 

Trląg – teren przeznaczony na park elektrowni wiatrowych „Janikowo” 

Głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który wyjaśnił, Ŝe Wojewoda 

Kujawsko – Pomorski zawiadomił Radę Miejską w Janikowie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwały. 

Zdaniem Wojewody nie zostały dokonane warunki dla podjętej uchwały, bowiem 

nie została dokonana procedura poprzedzająca uchwalenie planu. Nie zachowano 

warunków określonych w art. 17 pkt 11 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.Nr 80, poz. 717 ze 

zmianami). 

Chodzi o to, Ŝe w ogłoszeniu o wyłoŜeniu projektu planu do publicznego wglądu nie 

zachowano 14 dniowego terminu biegnącego od dnia zakończenia okresu wyłoŜenia 

planu, dla wnoszenia uwag dot. Projektu planu. 

W związku z powyŜszym uchwałę dotyczącą ustalenia planu naleŜy uchylić i 

ponownie dać ogłoszenie w trybie art. 17 pkt 11 juŜ z prawidłowo podanymi 

terminami a dopiero potem uchwalić plan. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał projekt uchwały a następnie 

przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 13 głosami za - jednogłośnie, 

/zał. Nr 7/ 
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Punkt 14 

Uchylenie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina i Miasto Janikowo oraz 

wysokości opłat.  

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe Wojewoda Kujawsko – Pomorski 

zawiadomił Radę Miejską w Janikowie o wszczęciu postępowania nadzorczego w 

sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwały. 

 Zdaniem Wojewody Rada Miejska w Janikowie w dniu 12 września 2008r., 

podejmując w/w uchwałę nie miała upowaŜnienia ustawowego do podjęcia uchwały 

w przedmiotowym zakresie. Zgodnie z aktualnym brzmieniem art. 67a ust. 3 ustawy 

o systemie oświaty (Dz.U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 ze zmianami), warunki 

korzystania ze stołówki szkolnej, w tym wysokość opłat ustala dyrektor szkoły w 

porozumieniu z organem prowadzącym szkołę.  

Projekt uchwały był przygotowany wcześniej, a w między czasie weszła w Ŝycie 

nowelizacja w/w ustawy.  

W związku z powyŜszym naleŜy uchylić uchwałę w/w uchwałę. 

Wobec nie zgłoszenia uwag i innych propozycji Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczytała projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. Uchwała 

została przyjęta – 12 głosami za, jednogłośnie. /zał. Nr 8/ 

 

Punkt 15 

WyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości lokalowej w Janikowie, ul. 

Z.Wilkońskiego.  

Z-ca Burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe uchwała dotyczy lokalu mieszkalnego nr 

27 połoŜonego w Janikowie przy ulicy Zygmunta Wilkońskiego 1 o powierzchni 

35,33m2, stanowi mienie komunalne Gminy Janikowo. W chwili obecnej lokal nie 

jest   zagospodarowany. Środki otrzymane ze sprzedaŜy tego lokalu będzie moŜna 

przeznaczyć na remont innych lokali, np. po byłym Liderze. 
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Wobec nie zgłoszenia uwag, co do przedstawionego projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Łanucha odczytał projekt uchwały następnie 

przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 13 głosami za, czyli 

jednogłośnie. /zał. Nr 9/ 

 

Punkt 16,17 i 18 

Kolejno głos zabrali. 

1. Radny Robert Padoł zadał, kiedy będzie robione oświetlenie w 

Kołodziejewie przy ulicy Ogrodowej. Jest tam 15 budynków, natomiast 

przy ulicy Polnej w Janikowie jest tych budynków mniej. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe jeśli rada ujmie taki wydatek w budŜecie na 2009 

rok i uchwali, Ŝe jest to inwestycja priorytetowa to tak. 

Burmistrz dodał, Ŝe dla miasta Janikowa jest zrobiony projekt 

modernizacji oświetlenia, będzie robiony projekt modernizacji oświetlenia 

wsi. 

Radny zwrócił uwagę, Ŝe są głosy mieszkańców, Ŝe budynek Główna 37 

pęka. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe powinni zgłosić do administratora, ale zostanie to 

sprawdzone. 

 

W związku z wnioskiem radnych, aby przed otrzymaniem projektu budŜetu na 2009 

rok spotkać się i kaŜdy radny przedstawi potrzeby swojego środowiska Burmistrz 

zaproponował spotkanie na 7 listopada 2008r. na godzinę 1530. 

Sołtys Dobieszewic Gabriela Danielewicz przypomniała, Ŝe na 7 listopada na 

godzinę 1630 jest umówione spotkanie z sołtysami 

Ostatecznie ustalono spotkanie z radnymi w sprawie budŜetu na 2009 rok na 12 

listopada na godzinę 1530. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Prezesowi Piastowskiego Banku 

Spółdzielczego Janowi Kawalerskiemu, który poinformował, Ŝe PBS prosperuje 

dobrze i nasze środki są w nim bezpieczne. 
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Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1640 zakończył XX Sesję Rady Miejskiej                   

w Janikowie. 

 

 

 

         

Protokółowała:      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej w Janikowie 

Barbara Smolik 

        Roman Jaszcz 


